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     Latvijas Republika 

    TALSU NOVADA DOME 

         Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, fakss 63232130, e-pasts pasts@talsi.lv 

DOMES ĀRKĀRTAS SĒDES  
PROTOKOLS 

Talsos 

 

2021. gada 1. jūlijā                            Nr. 2 

 

Sēde sasaukta plkst.15.00 

Sēdi atklāj plkst.15.00 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre  

 

Sēdē piedalās 19 deputāti:    

Andis Astrātovs 

Andis Āboliņš 

Gaidis Bērziņš 

Ieva Brūna (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.17.02) 

Andra Grīvāne 

Almants Kalniņš (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.17.02) 

Kalvis Kalniņš 

Dainis Karols (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.17.02) 

Eva Kārkliņa 

Juzefa Kļava 

Ilva Norenberga 

Māris Rozenbergs 

Aldis Pinkens 

Lauris Pīlēģis 

Sandra Pētersone 

Ainis Stūrmanis (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.17.02) 

Gundars Sebris 

Oļegs Solovjovs (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.17.02) 

Edgars Zelderis 
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Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības administrācijas darbinieki:  

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Evita Veide – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Arvis Lagzdiņš – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieks 

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ainārs Korulis – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītāja pienākumu izpildītājs 

Daniels Pētersons – Talsu novada pašvaldības Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Dace Rozenberga – Talsu novada pašvaldības biroja administratore 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vadītāja 

Jānis Kārklevalks –  Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla 

administrators 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

 

S.Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

S.Pētersone aicina balsot par darba kārtību. 

 

Ar 19 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

apstiprināta 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Talsu novada domes 2021. gada 1. jūlija saistošajiem noteikumiem Nr.1 

“Talsu novada pašvaldības nolikums”. 

2. Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku tautsaimniecības jautājumos. 

3. Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku izglītības, sociālajos un 

veselības jautājumos. 

4. Par Talsu novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu. 

5. Par mazā valsts ģerboņa izmantošanu. 

6. Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada konkursa “Radi Talsu novadam!” 

pilsētu un pagastu apmeklējuma grafika papildināšanu. 

7. Par Talsu novada Iepirkumu komisiju. 

8. Par Anda Āboliņa atbrīvošanu no Stendes pilsētas, Lībagu, Strazdes, Virbu 

pagasta pārvaldes vadītāja amata. 

9. Par Alda Pinkena atbrīvošanu no Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja amata. 
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1. 

 Par Talsu novada domes 2021. gada 1. jūlija saistošajiem noteikumiem 

Nr.1 “Talsu novada pašvaldības nolikums” 

S.Pētersone, A.Korulis, A.Astrātovs, A.Pinkens, G.Bērziņš, D.Karols, I.Norenberga, 

E.Zelderis, G.Sebris 

A.Korulis ziņo par lēmuma projektu.  

 

A.Astrātovs jautā, vai ar šiem saistošajiem noteikumiem nebija jāatceļ visi četri 

iepriekšējie? 

A.Korulis atbild, ka automātiski ar Administratīvi teritoriālās reformas likuma 

stāšanos spēkā un šī nolikuma apstiprināšanu, iepriekšējie nolikumi zaudē savu spēku, jo to 

nosaka arī Valsts pārvaldes iekārtas likums, kad ar jaunā dokumenta pieņemšanu automātiski 

spēku zaudē iepriekšējie noteikumi, tas izriet arī no Administratīvo teritoriju un apdzīvoto 

vietu likuma. 

A.Pinkens norāda, ka nolikumā pie pašvaldības domes izveidotajām iestādēm 

8.61.punktā minētais Lībiešu saieta nams nav iestāde, bet tā ir Kolkas pagasta pārvaldes 

struktūrvienība. 

A.Korulis argumentē, ka Latvijas Republikas Uzņēmumu reģistrā tā figurē kā iestāde, 

ar savu reģistrācijas numurs, un tāpēc tā šeit ir iekļauta. 

A.Pinkens izsaka priekšlikumu izslēgt 8.61. punktu no nolikuma. 

G.Bērziņš izsaka redakcionāla rakstura piezīmi – ievērot 15.punktā vienotu formu. 

Norāda, ka sākot no 15.1.-15.10. punkta komisija ir minēta ar galotni – u, bet tālāk no 15.11. 

punkta uz leju komisija ir minēta ar galotni – a. 

A.Korulis piekrīt, ka ir  jāveic redakcionāls papildinājums. 

D.Karols jautā Juridiskās nodaļas viedokli par 8.61. Lībiešu saieta nams punkta 

izņemšanu vai atstāšanu nolikumā. 

A.Korulis atbild, ka ir paskatījies Latvijas Republikas Uzņēmumu reģistra publisko 

iestāžu sarakstā, un šī iestāde ir izveidota 2018.gada 26.oktobrī, un tās statuss ir pastarpinātās 

pārvaldes iestāde. Norāda, ka neredz pamatu to no saraksta izņemt ārā. Min, ka juridiski to 

nevar izdarīt tāpēc, ka tā ir reģistrēta iestāde. 

A.Pinkens pauž neizpratni, ka par pamatu pašvaldības iestāžu meklēšanai tiek 

izmantots Latvijas Republikas Uzņēmumu reģistrs, nevis domes lēmumi, ar kuriem iestādes 

izveido. Norāda, ka Latvijas Republikas Uzņēmumu reģistrs iestādes neizveido, iestādes 

izveido pašvaldības dome. 

Min, ka identiska situācija ir ar 8.65.punktā minēto Kubalu skolu-muzeju, kas ir 

Dundagas kultūras pils struktūrvienība. Norāda, ka nevar apstiprināt nolikumā šādas rindiņas, 

ja viņas ir pretrunā ar to, kas ir ierakstīts citas iestādes nolikumā, kurā tās ir struktūrvienības, 

kā ir jābūt pareizi. 

A.Korulis norāda, ka neiebilst, ja tie tiktu izņemti ārā. 

E.Zelderis lūdz Juridisko nodaļu precizēt, vai šis punkts ir tiesiski pamatots, vai nav? 

A.Korulis atbild, ka būtu pareizi izņemt ārā. 

G.Sebris no diskusijas pauž saprasto, ka Latvijas Republikas Uzņēmumu reģistrā 

šobrīd ir kļūdains ieraksts. 
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A.Korulis nolasa Dundagas novada pašvaldības nolikuma 6.8. punktu –  Kultūras pils 

struktūrvienība, Kubalu skola-muzejs, 6.11.3.punktu – Kolkas pagasta pārvalde ar 

struktūrvienību Lībiešu saieta nams. Piekrīt, ka šīs ir struktūrvienības , ka  Latvijas 

Republikas Uzņēmumu reģistrā ir kļūdains ieraksts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – svītrot no nolikuma 8.61.punktā minēto 

iestādi Lībiešu saieta nams un 8.65. punktā minēto iestādi Kubalu skola-muzejs. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs) [G.Bērziņš balsojumā nepiedalās],  pret 

nav, 1 atturas (E.Zelderis), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 19 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis), pret nav, atturas nav,  

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.2 “Par Talsu novada domes 2021. gada 1. jūlija saistošajiem 

noteikumiem Nr.1 “Talsu novada pašvaldības nolikums””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

2. 

Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku tautsaimniecības jautājumos 

S.Pētersone, G.Bērziņš, A.Lorence, M.Rozenbergs, G.Sebris 

S.Pētersone norāda, ka  2., 3., 8. un 9. darba kārtības jautājuma izskatīšanai ir 

jāizveido Balsu skaitītāju komisija. 

Lūdz izteikt priekšlikumus Balsu skaitītāju komisijai. 

 

G.Bērziņš Balsu skaitītāju komisijai izvirza deputātus, kas piedalījās iepriekšējā Balsu 

skaitītāju komisijā. 

Citu priekšlikumu nav. 

 

S.Pētersone pauž saprasto, ka priekšlikums ir par Balsu skaitītāju komisiju, kurā ir 

Gundars Sebris, Ilva Norenberga un Juzefa Kļava. 

Iebildumu nav. 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izveidot Balsu skaitītāju komisiju šādā 

sastāvā: G.Sebris, I.Norenberga, J.Kļava. 
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Ar 19 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

DOME NOLEMJ: 

Izveidot Balsu skaitītāju komisiju šādā sastāvā:  

Gundars Sebris,  

Ilva Norenberga,  

Juzefa Kļava. 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

S.Pētersone lūdz izvirzīt kandidātus amatam – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

vietnieka tautsaimniecības jautājumos. 

 

M.Rozenbergs Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka tautsaimniecības 

jautājumos amatam izvirza Alda Pinkena kandidatūru. Norāda, ka A.Pinkens ir strādājis un 

sevi pierādījis kā Kolkas pagasta pārvaldes vadītājs. Ir strādājis arī Dundagas novada domē 

par direktoru. Viņam ir pieredze pašvaldības struktūrās. Darbs viņam ir ļoti labi zināms, jau 

labu laiku. Raksturo A.Pinkenu kā neatlaidīgu, ar lielu atbildības sajūtu. Min, ka zināšanas  un 

darba spējas ir piemērotas šim amatam. Pauž pārliecību, ka A.Pinkens šo amatu izdarīs ar 

lielāko atbildību un no tā Talsu novads tikai iegūs. 

 

Citu priekšlikumu nav. 

 

S.Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju uzsākt darbu.  

Tiek sagatavotas vēlēšanu zīmes. 

Balsu skaitītāju komisija izdala vēlēšanu zīmes.  

S.Pētersone jautā, vai ir nepieciešams skaidrojums par balsošanas kārtību? 

Deputāti atbild, ka nav nepieciešams. 

Notiek balsošana – vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

            Balsu skaitītāju komisija pamet sēdes zāli, lai veiktu balsu skaitīšanu. 

 

S.Pētersone ierosina izsludināt domes sēdes pārtraukumu.  

Iebildumu nav. 

Plkst.15.22 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums. 

Plkst.15.33 tiek atsākta domes sēde. 

 

S.Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

G.Sebris nolasa Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.1.  

G.Sebris nolasa Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.2.  

 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.2: 

Balsojumā piedalās 19 klātesošie deputāti.  
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Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 19 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 

 

“Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku tautsaimniecības jautājumos” 

atklātas balsošanas ar vēlēšanu zīmēm deputātu balsojums: 

 

PAR – 18 (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis). 

PRET – 1 (J.Kļava) 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 19 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.3 “Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku tautsaimniecības 

jautājumos”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

A.Pinkens izsaka pateicību deputātiem par viņam izrādīto uzticību. 

 

 

3. 

 Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku izglītības, sociālajos un 

veselības jautājumos  

S.Pētersone, J.Kļava, I.Norenberga, G.Sebris, A.Astrātovs 

S.Pētersone aicina izvirzīt kandidātus amatam – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

vietnieks izglītības, sociālajos un veselības jautājumos. 

 

J.Kļava Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka izglītības, sociālajos un 

veselības jautājumos amatam izvirza Andi Astrātovu. Norāda, ka A.Astrātovam ir atbilstoša 

augstākā izglītība. Viņa kvalifikācija ir mediķis, dakteris. Ir pietiekami liela pieredze deputāta 

darbā. Ir pieredze dažādās pašvaldības darba jomās, 9 gadu laikā ir vadījis gan 

Tautsaimniecības komiteju, gan Sociālo un veselības jautājumu komiteju, ir bijis Izglītības 

komitejas loceklis. Pamatojoties uz šo pieredzi, paļaujas uz viņa prasmēm, enerģiju, 

godaprātu. Aicinu deputātus atbalstīt A.Astrātovu Talsu novada domes priekšsēdētāja 

vietnieka izglītības, sociālajos un veselības jautājumos amatā. Novēl A.Astrātovam izveidot 

ap sevi stipru komandu, noturēties visus četrus gadus, sasniegt gan “Talsu novada attīstībai”/ 

„Latvijas attīstībai” partijas programmas, gan novada rīcības programmas mērķus, rīcības 

plāna, kas vēl taps uzdevumus  un šī plāna rezultatīvos rādītājus. 

 

Citu priekšlikumu nav. 
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I.Norenberga lūdz vārdu, lai pateiktu, ka līdzīgi kā Sandra Pētersone šodien mēra 

amatā, arī Andis Astrātovs vietnieka amatā ir milzīgs kompromiss no viņu puses. Ņemot vērā 

priekšvēsturi, kāda ir bijusi partijai “Talsu novada attīstībai”, pauž uzskatu, ka katrs ir pelnījis 

otro iespēju. Un, redzot to, ka partija piedzīvo pārmaiņas kaut vai tādā formā, ka valdes 

priekšsēdētājs vairs nav A.Vilsons, bet A.Astrātovs pats pilda šos pienākumus, grib ticēt, ka 

partija „Talsu novada attīstībai”/ „Latvijas attīstībai” un A.Astrātovs ir spējīgi strādāt 

iedzīvotāju labā un to arī viņiem vislielākajā mērā novēl.  Norāda, ka šī ir milzīga uzticēšanās 

A.Astrātovam no viņu puses, ka atbalstīs A.Astrātova kandidatūru šajā amatā. 

 

S.Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju uzsākt darbu.  

Tiek sagatavotas vēlēšanu zīmes. 

Balsu skaitītāju komisija izdala vēlēšanu zīmes.  

Notiek balsošana – vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

            Balsu skaitītāju komisija pamet sēdes zāli, lai veiktu balsu skaitīšanu. 

 

S.Pētersone ierosina izsludināt domes sēdes pārtraukumu.  

Iebildumu nav. 

Plkst.15.45 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums. 

Plkst.15.54 tiek atsākta domes sēde. 

 

S.Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

G.Sebris nolasa Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.3. 

 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.3: 

Balsojumā piedalās 19 klātesošie deputāti.  

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 18 derīgas vēlēšanu zīmes, 1 nederīga vēlēšanu zīme. 

 

 

“Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku izglītības, sociālajos un veselības 

jautājumos” atklātas balsošanas ar vēlēšanu zīmēm deputātu balsojums: 

 

PAR – 18 (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs). 

PRET – nav 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs) [E.Zelderis balsojumā nepiedalās],  pret 

nav, atturas nav, 
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DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.4 “Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku izglītības, sociālajos 

un veselības jautājumos”. Lēmums pievienots protokolam.  

 

A.Astrātovs izsaka pateicību deputātiem par atbalstu. Aicina uz kopīgu darbu nākotnē. 

 

4. 

 Par Talsu novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu jautājumos  

S.Pētersone, A.Lorence 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 19 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis) pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.5 “Par Talsu novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu jautājumos”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

5. 

  Par mazā valsts ģerboņa izmantošanu  

S.Pētersone, I.Fedko 

I.Fedko ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 19 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis) pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.6 “Par mazā valsts ģerboņa izmantošanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

6. 

  Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada konkursa “Radi Talsu 

novadam!” pilsētu un pagastu apmeklējuma grafika papildināšanu  

S.Pētersone, I.Fedko 

I.Fedko ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, M.Rozenbergs, 

G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis) pret nav, 1 atturas (I.Norenberga), 
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DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.7 “Par Talsu novada pašvaldības 2021. gada konkursa “Radi 

Talsu novadam!” pilsētu un pagastu apmeklējuma grafika papildināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

7. 

  Par Talsu novada Iepirkumu komisiju  

S.Pētersone, D.Pētersons, L.Pīlēģis, E.Veide, J.Kļava, I.Krēķe, I.Lagzdiņa, 

A.Stūrmanis, E.Zelderis, A.Pinkens, G.Sebris, S.Zemīte, I.Norenberga, A.Astrātovs, 

A.Kalniņš, D.Karols, G.Bērziņš 

 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. Izsaka priekšlikumu lēmuma projekta 

pielikumu papildināt vēl ar 14. punktu, ar atklātu konkursu, ar identifikācijas Nr.TNP 2020/65 

“Skolas energoefektivitātes paaugstināšana un pārbūve Kārļa Mīlenbaha ielā 28, Talsos, Talsu 

novadā 1.kārta”. Ņemot vērā, ka lēmums faktiski Elektronisko iepirkumu sistēmā uzrādījās, 

kā pieņemts, bet uz šo brīdi notiek piedāvājuma pārvērtēšana, līdz ar to nepieciešams 

papildināt arī ar šo iepirkumu. Izsaka vēl vienu priekšlikumu lēmuma projekta pielikuma 

pirmajam iepirkumam Atklāts konkurss Nr. TNP 2021/61 “Transportlīdzekļu operatīvā noma 

Talsu novada pašvaldības vajadzībām” ir norādīts, ka ir nosūtīts publicēšanai, bet šobrīd tas ir 

izsludināts. Papildināt ar to, ka tas ir izsludināts 30.jūnijā un atvēršana ir 10.augustā. 

 

Notiek diskusija. 

J.Kļava izsaka bažas par šādas nodaļas nepieciešamību. Jautā, vai tiek domāts par 

novada uzturēšanas līdzekļu taupīšanu? Norāda, ka Centrālajā administrācijā ir divas pilnas 

mājas dažādu darbinieku. Min, ka izpilddirektora vietniekiem vajadzētu vadīt šo komisiju un 

uzņemties atbildību. 

I.Krēķe norāda, ka, runājot par administrāciju un par tiem, kas strādājuši Talsu novada 

pašvaldībā, komisijā ir gan J.Robalde, gan E.Murauska, gan A.Korulis, gan arī T.Akmentiņš. 

Pārējie komisijas locekļi ir no blakus novadiem, lai ir ievērots vienlīdzības princips un 

pārstāvēti visi iepriekšējie novadi. Norāda, ka attiecībā uz to, vai vēl papildu no 

administrācijas varētu piesaistīt cilvēkus komisijā, ir ļoti smagi gājis vispār izvēlēties un 

pierunāt šos cilvēkus piedalīties komisijā. Min, ka ir tikuši apvaicāti padsmit cilvēki un ļoti 

daudzi ir atteikušies no Iepirkuma komisijas locekļa statusu.  

J.Kļava min par līdzekļu taupīšanu, lietošanu. Jautā, cik izmaksās jaunā Iepirkuma 

komisija un arī Iepirkuma nodaļa? 

I.Krēķe norāda, ka tas ir samērīgi, kas šobrīd tiek darīts, jo, ja nav kvalitatīvs 

Iepirkumu komisijas darbs, tad zaudējumi pašvaldībai var būt daudz lielāki. 

S.Pētersone norāda, ka Iepirkumu nodaļa ir izveidota ar iepriekšējās novada domes 

lēmumu. 

I.Lagzdiņa atbild, ka precīzus ciparus šobrīd nosaukt nevar. Norāda, ka sākotnēji, 

veidojot šo Iepirkuma komisiju, bija doma, ka nodaļas izveidošana ies kopsolī ar grāmatvežu 

amatu skaita samazināšanu pagastu pārvaldēs, un uz šī ietaupījuma rēķina tiks izveidotas 

jaunas amata vietas šajā jaunizveidotajā Iepirkumu nodaļā. Taču vecā sasaukuma domes 

deputāti nelēma par šo grāmatvežu amata vietu samazināšanu, un līdz ar to šīs nodaļas 
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finansējumam būs jālemj par budžeta grozījumiem, palielinot administrācijas izmaksas. Un 

arī šīs nodaļas darbinieki, kas šajā lēmuma projektā ir prezentēti, daļēji tiks finansēti jau no 

apstiprinātā budžeta līdzekļiem, kur tika budžetā ieplānots finansējums pilnam gadam 

esošajiem komisijas locekļiem, kā tas bija janvārī, uzsākot šo finanšu gadu.  

Informē, ka  sagatavos uz tuvāko komiteju vai sēdi informāciju par to, kādas finanšu 

saistības šis lēmums un šīs nodaļas izveide nes sev līdzi. 

J.Kļava pauž neizpratni par steigu šī lēmuma pieņemšanā. Jautā, kāpēc šo Iepirkuma 

nodaļu nekomplektē no tiem cilvēkiem, kas šobrīd strādā ar iepirkumiem citos pievienojamos 

novados? 

I.Krēķe atbild, ka ir izsludināts konkurss uz vienu vakanci. Min, ka viņa bija izteikusi 

lūgumu izsūtīt informāciju, lai piesakās blakus novada darbinieki, kas ir strādājuši ar 

iepirkumiem. 

D.Pētersons papildina, ka uz šo brīdi neviens no blakus novada uz iepirkumu 

speciālista amata vietu nav pieteicies. 

A.Stūrmanis pauž saprasto, ka  iepriekšējā dome ir pieņēmusi lēmumu par Iepirkumu 

nodaļas izveidošanu, nelemjot par finansiālo pusi. 

I.Krēķe atbild – nē, lemjot. Norāda, ka tajā brīdī, kad tika lemts par Iepirkumu nodaļas 

izveidošana, bija lēmuma projekts arī par Finanšu un grāmatvedības nodaļu, par amata vietu 

samazināšanu. Tajā brīdī palielinājums administrācijā bija divas štata vietas un tajā brīdī, 

protams, tas tika aprēķināts. Tajā brīdī tika pieņemts lēmums par Iepirkumu nodaļas 

izveidošanu, bet otrs lēmums netika pieņemts. 

E.Zelderis jautā, kāda bija kārtība un izvērtēšanas kritēriji, kā uzrunāt potenciālos 

kandidātus? 

I.Krēķe atbild, ka, pirmkārt, tika ņemts vērā līdzvērtības princips, uzaicināt no visiem 

iepriekšējiem novadiem, lai būtu pārstāvētas. Un, otrkārt, tika mēģināts aptvert, lai būtu visas 

jomas, lai būtu kāds no saimnieciskās darbības, lai būtu kāds no finansistiem, lai būtu kāds no 

juristiem, lai būtu aptvertas visas jomas, un šajās jomās viņi būtu speciālisti. 

E.Zelderis norāda, ka viņam nav skaidra šī izvēles kārtība. Min, ka lēmuma projektā 

pielikumā norādītie iepirkumu ir ļoti nopietni iepirkumi. 

D.Pētersons precizē, ka saskaņā ar lēmuma projekta otro punktu, pielikumā ir minēti 

iepirkumi, kuri ir uzsākti un ir jāpabeidz, vecajai Iepirkuma komisijai.  

E.Zelderis pauž saprasto, ka būs divas komisijas. 

S.Pētersone atbild, ka šobrīd ir šāds priekšlikums, jo esam situācijā, kad ir radušās 

problēmas ar Eiropas Savienības projektu finansējumu atgūšanā no Eiropas Savienības 

līdzekļiem. Norāda, ka ir ļoti nopietni vērtējuši pašreiz esošās Iepirkumu komisijas darbu, un 

ir secināts, ka par šiem jautājumiem ir jādomā ļoti nopietni un ļoti profesionāli, tieši tāpēc arī, 

ņemot vērā konstatēto, bija priekšlikums veidot Iepirkuma nodaļu.  

J.Kļava atkārtoti uztur savu rosinājumu par komisijas priekšsēdētāju izvirzīt kādu no 

izpilddirektora vietniekiem. Izvirza savu rosinājumu uz balsošanu. 

A.Pinkens nepiekrīt J.Kļavas rosinājumam apstiprināt kādu no izpilddirektora 

esošajiem vietniekiem par Iepirkumu komisijas priekšsēdētāju. 

G.Sebris aicina atbalstīt lēmuma projektu. Pauž pārliecību, ka, lēmumu pieņemot, 

izdosies tehnisko darbu iepirkumu procesā nodalīt no lēmuma pieņemšanas. 

S.Zemīte norāda, ka šādi priekšlikumi attiecībā gan par Iepirkuma nodaļas izveidi, gan 

par Iepirkuma komisijas izveidi no pašvaldības darbiniekiem ir tapuši, jo paralēli iekšējās 
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kontroles sistēmas izvērtēšanai un arī korupcijas risku un interešu konflikta risku novēršanas 

procesā ir konstatētas tieši šīs problēmas un paaugstinātos riskus attiecībā uz to, ka tiek 

sapludināti kopā lēmumu pieņemšanas procesi ar izpildes procesu. Norāda, ka viņai ir 

kategoriskas iebildes par to, ka izpilddirektors vai izpilddirektora vietnieki tiktu iesaistīti 

attiecībā uz lēmumu pieņemšanas procesu attiecībā uz budžeta izlietojumu, jo, sapludinot šo 

lēmumu pieņemšanu un iesaisti no izpilddirektora puses, zūd objektivitāte un neatkarība, jo 

izpilddirektors un viņa vietnieki ir atbildīgi par budžeta izlietojumu, un šīm jomām ir jābūt 

nodalītām dēļ korupcijas un interešu konflikta augstiem riskiem. 

A.Kalniņš jautā, vai ir izvērtēti esošie komisijas locekļi? Saprotot, ka šajā komisijā 

neviens no esošās komisijas locekļiem nav, jautā, vai viņi vienkārši neviens nevēlējās, vai arī 

viņiem nav piedāvāts, vai arī viņi neatbilst kaut kādai profesionalitātei? 

S.Pētersone atbild, ka, runājot par pašreizējo Iepirkumu komisiju, tad tikai viens 

Iepirkumu komisijas locekļiem ir administrācijas darbinieks, pārējie ir no iedzīvotājiem. 

D.Karols izsaka cerību, ka komisijas locekļiem ir veikts kompetences izvērtējums,  

pirms likt deputātiem priekšā šāda veida lēmuma projektu. Norāda, ka viņam ir svarīgi, lai 

neveidotos pārrāvums un visi iepirkumi, visi plānotie procesi notiktu. 

G.Bērziņš aicina atbalstīt lēmuma projektu. Izsaka lūgumu izpilddirektorei, gadījumā, 

ja tiek apjausts, ka rodas kādas problēmas ar kādu Iepirkumu komisijas locekli vai problēmas 

rodas kopumā, deputātus informēt savlaicīgi. Ne tikai par sekām, kas iestājās, bet par pašām 

problēmām. 

A.Stūrmanis pauž atbalstu G.Bērziņa teiktajam. Informē, ka balsos “par”. Izsaka 

novēlējumu, ja reiz komisija tiek veidota un, ja reiz ir izvērtētas izmaksas, pirms tam ir bijis 

cits variants kaut kur arī ietaupīt, tad rezultātā ietaupījumam ir jābūt, vai vismaz nav jābūt 

liekiem finanšu resursu tēriņiem. Norāda, ka reformas pamatprincips ir visu padarīt efektīvāk 

un noteikti ne dārgāk. 

 

S.Pētersone informē, ka ir saņemts J.Kļavas priekšlikums – papildināt Iepirkuma 

komisijas sastāvu, tajā iekļaujot kādu no izpilddirektora  vietniekiem. 

 

S.Pētersone aicina balsot par izteikto priekšlikumu. 

 

I.Norenberga jautā, vai vispirms nevajag saņemt piekrišanu no komisijas 

iespējamajiem locekļiem? 

S.Pētersone atbild, ka šobrīd tiks balsots par priekšlikumu iekļaut vai neiekļaut jaunu 

komisijas locekli bez vārda un uzvārda. Ja tāds priekšlikums tiks atbalstīts, tad izpilddirektore 

tiks aicināta nominēt kādu no pārstāvjiem. 

 

D.Karols informē, ka “Latvijas Zemnieku savienība” balsojumā nepiedalīsies, ņemot 

vērā to, ka, lai atbalstītu šādu priekšlikumu, būtu gan izpilddirektora vietnieka piekrišana 

vajadzīga, gan arī viņa izvērtēšana atbilstoši kompetencei. 

 

S.Pētersone aicina balsot par J.Kļavas izteikto priekšlikumu – papildināt Iepirkuma 

komisijas sastāvu, tajā iekļaujot kādu no izpilddirektora  vietniekiem. 
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Ar 2 balsīm par (J.Kļava, O.Solovjovs), 10 pret (G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, 

A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, M.Rozenbergs, A.Stūrmanis, E.Zelderis), 5 

atturas (A.Astrātovs S.Pētersone, A.Āboliņš, G.Sebris, E.Kārkliņa)[A.Kalniņš, D.Karols 

balsojumā nepiedalās], priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs) pret nav, 1 atturas (E.Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.8 “Par Talsu novada Iepirkumu komisiju”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

8. 

Par Anda Āboliņa atbrīvošanu no Stendes pilsētas, Lībagu, Strazdes, Virbu 

pagasta pārvaldes vadītāja amata 

S.Pētersone, A.Lorence, A.Āboliņš, I.Norenberga, I.Krēķe, A.Pinkens, G.Sebris 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

A.Āboliņš informē, ka četrus gadus atpakaļ jau bija līdzīga situācija, kad viņam bija 

jāizdara izvēle - turpināt darbu izpildvarā vai lēmējvarā. Toreiz viņa lēmums bija palikt un 

turpināt strādāt izpildvarā. Min, ka viņaprāt šo gadu laikā ir ļoti daudz labu darbu izdarīti 

pārvaldēs, kurās viņš ir strādājis.  Norāda, ka šoreiz ir nolēmis turpināt darbu lēmējvarā, jo aiz 

viņa stāv konkrēti vēlētāji, kas viņam šo mandātu ir devuši.  

Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

I.Norenberga jautā, kā tiks izvēlēts jaunais pārvaldnieks? 

I.Krēķe atbild, ka šobrīd ar viņas rīkojumu tiks iecelts pārvaldnieka pienākumu 

izpildītājs. Un, visticamāk, tiks sludināts konkurss. 

 

 S.Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju uzsākt darbu.  

 

A.Pinkens jautā, vai šajā jautājumā ir nepieciešamas vēlēšanu zīmes? 

A.Lorence paskaidro, ka likums “Par pašvaldībām” nosaka, ka šajā gadījumā, lemjot 

par šo amata vietu, tiek izmantota balsošana ar vēlēšanu zīmēm. Min, ka līdzšinējā prakse 

Talsu novada pašvaldībā ir bijusi, ka arī atbrīvojot pagasta pārvaldes vadītāju tiek balsots ar 

vēlēšanu zīmēm. 

 

Tiek sagatavotas vēlēšanu zīmes. 

Balsu skaitītāju komisija izdala vēlēšanu zīmes.  
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Notiek balsošana – vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

Balsu skaitītāju komisija pamet sēdes zāli, lai veiktu balsu skaitīšanu. 

 

S.Pētersone ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu līdz  Balsu  skaitītāju komisija 

atgriezīsies. 

Iebildumu nav. 

 

Plkst.16.51 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums. 

Plkst.17.01 tiek atsākta domes sēde. 

 

S.Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

G.Sebris nolasa Balsu skaitītājus komisijas protokolu Nr.4. 

 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.4: 

Balsojumā piedalās 18 deputāti.  

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 18 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 

 

Plkst.17.02 sēdei pēc pārtraukuma pievienojas I.Brūna, O.Solovjovs, A.Kalniņš, 

D.Karols, A.Stūrmanis. 

 

 “Par Anda Āboliņa atbrīvošanu no Stendes pilsētas, Lībagu, Strazdes, 

Virbu pagasta pārvaldes vadītāja amata” atklātas balsošanas ar vēlēšanu zīmēm deputātu 

balsojums: 

 

PAR – 18 (A.Astrātovs, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, J.Kļava, D.Karols, 

E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, M.Rozenbergs, 

G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis) 

PRET – nav 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis) [A.Āboliņš balsojumā 

nepiedalās], pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.9 “Par Anda Āboliņa atbrīvošanu no Stendes pilsētas, Lībagu, Strazdes, 

Virbu pagasta pārvaldes vadītāja amata”. Lēmums pievienots protokolam. 
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9. 

Par Alda Pinkena atbrīvošanu no Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja amata  

S.Pētersone, A.Lorence, G.Sebris 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

 

 S.Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju uzsākt darbu.  

 

Tiek sagatavotas vēlēšanu zīmes. 

Balsu skaitītāju komisija izdala vēlēšanu zīmes.  

Notiek balsošana–vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

Balsu skaitītāju komisija pamet sēdes zāli, lai veiktu balsu skaitīšanu. 

 

S.Pētersone ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu līdz  Balsu  skaitītāju  komisija 

atgriezīsies. 

Iebildumu nav. 

 

Plkst.17.05 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums. 

Plkst.17.15 tiek atsākta domes sēde. 

 

S.Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

G.Sebris nolasa Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.5. 

 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.5: 

Balsojumā piedalās 19 deputāti.  

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas 19 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 

 

 

Par Alda Pinkena atbrīvošanu no Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja amata” 

atklātas balsošanas ar vēlēšanu zīmēm deputātu balsojums: 

 

PAR – 19 (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis) 

PRET – nav 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Ar 19 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 
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DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.10 “Par Alda Pinkena atbrīvošanu no Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja 

amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

Sēde slēgta plkst.17.18 

 

Sēdes vadītājs     (paraksts*)   S.Pētersone 

Parakstīts 08.07.2021. 

 

Protokolētāja         E.Grīnberga 

Parakstīts 08.07.2021.                                     (paraksts*)  

 

*ŠIS DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR  LAIKA ZĪMOGU 


